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  - Čuo sam za to. Šta da  mislim, ne znam  još u potpunosti. Ako kupe samo PIK-ovu zemlju 
smatram da će to biti sasvim u redu, ako budemo imali neku korist od toga. A ako uzmu
državno zemljište, mislim da to već ne bi bilo dobro. Čuo sam da bi smo ako ga kupe  izvozili
pšenicu, što bi bilo pozitivno za privredu.  
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